
 
 
 
 
 
 
 
FRÅGA 
till kommunstyrelsens ordförande Peter Rosholm: 
 
 
 
Den 21 september beslutade kommunfullmäktige, på förslag av kommunstyrelsen som 
hade ett extra sammanträde samma dag, att förvärva fastigheterna Bollebygd 
Soldattorp 1:1 och Morjhult 5:10 (Solvikens lägergård).  
 
Ärendet var mycket brådskande. Vi fick information om att kommunen befann sig i ett 
akut behov av ett ”transitboende” för de nya invånare som av Migrationsverket blivit 
anvisade placering i Bollebygds kommun och att Solviken var det enda sättet att 
kortsiktigt lösa problemet. 
 
Det har nu gått en dryg månad sedan kommunfullmäktige fattade beslut om förvärvet 
och min fråga är därför: 
 
Har Solviken motsvarat våra förväntningar och fyllt sin funktion som transitboende? 
 
 
Bollebygd den 25 oktober 2017 
 
 
 
Christer Johansson (M) 
 
 
 
 


